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    Protokół nr XXXVIII/2022 

przebiegu XXXVIII sesji Rady Powiatu w Śremie, 

która odbyła się w piątek 25 marca 2022 r. 

 w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Śremie przy ul. Adama Mickiewicza 17 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 13.00. 

W sesji udział wzięło 15 Radnych. Nieobecni usprawiedliwieni Radni Artur Bielawski,  

Paweł Wojna. 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

W obradach uczestniczyli również: 

1. Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak.  

2. Urszula Sitnicka Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Śremie. 

3. Karolina Gałuszka Kierownik PCPR w Śremie. 

4. Aurelia Binkowska Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Śremie. 

5. Ryszard Lewandowski Inspektor do spraw zarzadzania kryzysowego, ochrony ludności i 

spraw obronnych Starostwa Powiatowego w Śremie.  

Zaproszenie na sesję stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

 

Ad 1. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski otworzył obrady XXXVIII sesji Rady Powiatu  

w Śremie. Poinformował zgromadzonych, że obrady sesji Rady Powiatu są transmitowane i 

utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz oraz dźwięk, a podstawą prawną tej rejestracji 

jest art. 6 ust. 1 lit. c rozporządzenia ogólnego o ochronie danych osobowych. Zgodnie z którym 

przetwarzanie jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego wskazanego w art. 15 ust. 1a 

ustawy o samorządzie powiatowym. 

  

Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 Radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum i Rada jest władna podejmować 

prawomocne uchwały.  

 

Przewodniczący poprosił o zmianę porządku obrad. Wyjaśnił, że pkt. 9 dot. podjęcia uchwały w 

sprawie udzielenia dotacji na działalność warsztatu Terapii Zajęciowej w Śremie w 2022 roku w 

części nieobjętej finansowaniem z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych zostanie przeniesiony w porządku posiedzenia za pkt. 14 i 15 dot. podjęcia 

uchwał zmieniających budżet oraz Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego. 

Spowodowane jest to koniecznością zabezpieczenia środków finansowych na ww. cel.  

Przewodniczący zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt w sprawie podjęcia 

oświadczenia Rady Powiatu w sprawie sprzeciwu wobec agresji Rosji na Ukrainę. Poinformował, 

że zabrał głos w tej sprawie na poprzedniej sesji. Natomiast na posiedzeniu komisji budżetu 

Radny Wojciech Zajler zaproponował, aby Rada Powiatu przyjęła stanowisko w tej sprawie stąd 

projekt oświadczenia.  

Poddał pod głosowanie wprowadzenie wymienionego punktu do porządku obrad. Rada Powiatu 

(14 głosów za, Przewodniczący rady Marcin Szydłowski nie oddał głosu z uwagi na problemy 

techniczne) rozszerzyła porządek sesji o ww. punkt. Po ww. zmianach porządek przedstawia się 

następująco: 

 

Porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania uchwał Rady Powiatu. 
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4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Informacja Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Śremie o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu śremskiego w 2021 r. 

6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie za 

2021 rok wraz z wykazem potrzeb w zakresie pomocy społecznej oraz zestawieniem 

potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wdrożenia Lokalnego Programu Pomocy Społecznej na 

2022 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Skarbu Państwa - Ministra Edukacji i Nauki 

zadań z zakresu administracji rządowej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań 

publicznych z zakresu administracji rządowej. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własność 

powiatu śremskiego nieruchomości gruntowej, położonej w Grzybnie, gmina Brodnica. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej Wieloletnią Prognozę Finansową powiatu śremskiego. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na działalność warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Śremie w 2022 roku w części nieobjętej finansowaniem z Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

16. Oświadczenie w sprawie sprzeciwu wobec agresji Rosji na Ukrainę.  

17. Interpelacje i zapytania Radnych. 

18. Wnioski i oświadczenia radnych. 

19. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

20. Zamknięcie sesji. 

 

Ad 2. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi do protokołu  

z XXXVII posiedzenia Rady Powiatu? 

 

Radni nie zgłosili uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie, w wyniku którego Protokół XXXVII sesji z 

dnia 25.02.2022 r. został przyjęty przez Radę Powiatu (14 głosów za, Przewodniczący Rady 

Marcin Szydłowski nie oddał głosu z uwagi na problemy techniczne).  

 

Ad 3.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że sprawozdanie Zarządu Powiatu  

z wykonania uchwał Rady Powiatu dotyczące sesji z dnia 25.02.2022 r. stanowiące załącznik nr 

3 do protokołu nie wymaga uzupełnienia. Zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 
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Radni nie zgłosili pytań.  

 

Ad 4. 

Starosta Śremski Zenon Jahns odczytał uzupełnienie sprawozdania z działalności Zarządu 

Powiatu w Śremie. Sprawozdanie z uzupełnieniem stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają pytania do 

sprawozdawcy? 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Ad 5.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego Informacji Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Śremie o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego powiatu śremskiego w 2021 r., który stanowi załącznik nr 5 do 

protokołu.  

Poinformował, że informacja była przedstawiana na wczorajszym posiedzeniu Komisji przez 

panią Urszulę Sitnicką Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Śremie, więc poprosił o zgłaszanie 

pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

  Ad 6.  
Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  powiedział, że Sprawozdanie z działalności 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie za 2021 r. wraz z wykazem potrzeb w zakresie 

pomocy społecznej oraz zestawieniem potrzeb w zakresie systemu pieczy zastępczej było 

przedstawiane i omawiane na posiedzeniu komisji zdrowia przez Kierownik Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Śremie Karolinę Gałuszka, w związku z tym otworzył dyskusję.  

 

Radni nie zgłosili pytań.   

Przewodniczący zamknął dyskusję. 

Sprawozdanie PCPR stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  

 

Ad 7. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski  przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie  wdrożenia Lokalnego Programu Pomocy Społecznej na 

2022 rok.  

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Zdrowia, przez panią Karolinę Gałuszka kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w 

Śremie więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr  XXXVIII/283/2022 w sprawie wdrożenia Lokalnego Programu Pomocy Społecznej 

na 2022 rok została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (15 głosów za) i stanowi załącznik 

nr 7 do protokołu.  

 

Ad 8.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Zdrowia, przez panią Karolinę Gałuszka więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej oraz Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Hieronim Bartkowiak poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę. 

 

Uchwała nr XXXVIII/284/2022  w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2022 roku  została podjęta 

przez Radę Powiatu jednogłośnie (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad. 9. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia od Skarbu Państwa – Ministra Edukacji i 

Nauki zadań z zakresu administracji rządowej.  

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Oświaty, przez Dyrektor Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej panią Aurelię Binkowską więc 

otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Elżbieta Michalska 

poinformowała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr XXXVIII/285/2022 w sprawie przyjęcia od Skarbu Państwa – Ministra Edukacji i 

Nauki zadań z zakresu administracji rządowej została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie 

(15 głosów za) i stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. 10. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu Komisji 

Oświaty przez pana Starostę Zenona Jahnsa, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Elżbieta Michalska 

poinformowała, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr XXXVIIII/286/2022 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków została podjęta 

przez Radę Powiatu jednogłośnie (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Ad 11.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań 

publicznych z zakresu administracji rządowej. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji przez 

pana Ryszarda Lewandowskiego Inspektora do spraw zarządzania kryzysowego, ochrony ludności 

i spraw obronnych Starostwa Powiatowego w Śremie, więc otworzył dyskusję i poprosił o 

zgłaszanie pytań. 

 

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr XXXVIII/287/2022 w sprawie przyjęcia od Wojewody Wielkopolskiego zadań 

publicznych z zakresu administracji rządowej została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie 

(15 głosów za) i stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad 12. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własność 

powiatu śremskiego nieruchomości gruntowej, położonej w Grzybnie, gmina Brodnica. 

Poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym posiedzeniu komisji przez 

pana Marka Matuszewskiego z-ca naczelnika Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami 

Starostwa Powiatowego w Śremie, natomiast dziś na ewentualne pytania odpowie pan Starosta 

więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

 

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Uchwała nr XXXVIII/288/2022 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie na własność 

powiatu śremskiego nieruchomości gruntowej, położonej w Grzybnie, gmina Brodnica została 

podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (15 głosów za) i stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad 13. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę budżetową na 2022 rok. 
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Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) przedstawiła autopoprawki, które 

stanowią załącznik nr 13 do protokołu. Wyjaśniła, że konieczne jest zabezpieczenie w budżecie 

dodatkowych środków w wysokości 0,33 zł na pomoc społeczną z przeznaczeniem na działalność 

Warsztatów Terapii Zajęciowej, działających na terenie szpitala w Śremie.  

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

Radni nie zgłosili pytań.  

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę wraz z 

autopoprawkami. 

 

Uchwała nr XXXVIII/289/2022 zmieniająca uchwałę budżetową na 2022 rok została podjęta 

przez Radę Powiatu (14 głosów za, 1 wstrzymujący się ) i stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Ad 14. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu śremskiego. 

 

Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był przedstawiany na wczorajszym 

posiedzeniu Komisji, więc poprosił jedynie o przedstawienie autopoprawek. 

 

Skarbnik Powiatu Joanna Szczepaniak (wideokonferencja) przedstawiła autopoprawki, które 

stanowią załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. 

 

Radni nie zgłosili pytań. 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 
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Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę wraz z 

autopoprawkami. 

 

Uchwała nr XXXVIII/289/2022 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej powiatu śremskiego została podjęta przez Radę Powiatu (14 głosów za, 1 

wstrzymujący się) i stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

 

Ad 15.  

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia dotacji na działalność Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Śremie w 2022 roku w części nieobjętej finansowaniem z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Powiedział, że przedłożony w porządku posiedzenia projekt uchwały wymaga autopoprawki. 

Konieczne jest zabezpieczenie wyższej kwoty na ww. cel, o czym informowała pani Skarbnik 

omawiając autopoprawki w pkt. dot. zmian budżetowych.  

Dodał, że uchwała była przedstawiona na wczorajszym posiedzeniu Komisji Budżetu przez panią 

Skarbnik, więc otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań.  

Radni nie zgłosili pytań. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego Powiatu i Przestrzegania Prawa 

Zbigniew Hoffa poinformował, że komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Klubu Radnych Platforma Nowoczesna Koalicja Obywatelska Hieronim 

Bartkowiak przekazał, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Klubu Radnych KWW Zenona Jahnsa Elżbieta Michalska przekazała, że 

Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Klubu Radnych Komitetu Wyborczego Prawo i Sprawiedliwość Sylwia 

Dopierała przekazała, że Klub zaopiniował pozytywnie projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poddał pod głosowanie uchwałę wraz z 

autopoprawką. 

 

Uchwała nr XXXVIII/291/2022 w sprawie udzielenia dotacji na działalność Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Śremie w 2022 roku w części nieobjętej finansowaniem z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych została podjęta przez Radę Powiatu jednogłośnie (15 

głosów za) i stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad. 16. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad 

dotyczącego Oświadczenia Rady Powiatu w Śremie w sprawie sprzeciwu wobec agresji Rosji na 

Ukrainę. Podziękował, Wiceprzewodniczącemu Rady Wojciechowi Zajlerowi za inicjatywę 

podjęcia takiego oświadczenia. Dodał, że konsultował treść z p. W. Zajlerem. Następnie odczytał 

przygotowany projekt. 
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Przewodniczący otworzył dyskusję i poprosił o zgłaszanie pytań. Powiedział, że w związku z  

obecnie panującą sytuacją na Ukrainie, w Polsce jest coraz więcej uchodźców, którym udzielana 

jest pomoc. W naszym rejonie również takie działania są podejmowane. Widać determinację i 

wsparcie nie tylko dzieci, ale również mieszkańców, rodziców. Dodał, że bardzo dużo empatii 

mają Polacy za co on w imieniu całej rady Powiatu w Śremie dziękuje.  

 

Radny Wojciech Zajler podziękował, za przedstawienie projektu oświadczenia na sesji. Dodał, 

że jest to symboliczny gest ze strony Rady Powiatu, ale bardzo ważny. Jest to zaznaczenie 

sprzeciwu wobec agresywnego ataku Rosji na Ukrainę. Dodał, że są mu bardzo dobrze znane 

sprawy Ukrainy. Ponadto rozmawia z mieszkańcami Rosji, którzy w ok. 70% popierają tą agresję. 

Dodał, że jest tym zbulwersowany i bardzo trudno mu to przyjąć. Dlatego każda inicjatywa 

podjęta z naszej strony, chociażby rezolucja przyczyni się do wyrażenia stanowiska i sprzeciwu 

wobec tej agresji. „Trudno sobie w ogóle wyobrazić, że my tu dzisiaj siedzimy na tej sali z 

laptopami, komputerami tam radni w Ukrainie, parlamentarzyści są z bronią, w tym momencie, 

bronią swojego kraju. Wręcz to jest trudne do zrozumienia tej całej sytuacji”. Podziękował 

starostwu, jednostkom organizacyjnym, dyrektorom szkół za pomoc oferowaną Ukraińcom. 

Poinformował, że przyjął do swojego domu dwóch uchodźców z Ukrainy, dlatego jest mu ten 

temat bliski i znany. „Ukraińcy to nie jest drugi sort społeczeństwa, jak często są tak określani 

przez Rosjan, są to normalni ludzie jak my. Jest to przykre, że taka sytuacja ma miejsce za naszą 

granicą. Musimy zrobić wszystko, aby utrzymać jedność z narodem ukraińskim. To jest też w 

naszym dobrym interesie jako Polaków”.  

 

Radny Wojciech Świdurski powiedział, że w pełni popiera tę deklarację. Poinformował, że zna 

sytuację, ponieważ ma kontakt z uchodźcami z Ukrainy. Gości u siebie panią z dwójką dzieci, 

która pochodzi z Kramatorska w obwodzie donieckim. W ubiegłym tygodniu zbombardowanych 

zostało tam sześć bloków mieszkalnych. Blok, w którym mieszkała ta pani nie ucierpiał jednak 

jest ona bardzo załamana całą sytuacją. Dodał, że zgadza się ze słowami Radnego Wojciecha 

Zajlera, że to są tacy sami ludzie jak my.  

 

Radny Hieronim Bartkowiak powiedział, że zna sytuację, ponieważ w roku 1968 uczestniczył 

jako żołnierz w wojnie w Czechosłowacji. Żołnierzom został przedstawiony cel działań, a 

rzeczywistość okazała się zupełnie inna, tak też jest zapewne wśród wojsk rosyjskich. Porażający 

jest fakt, że władza decyduje, o życiu drugiego człowieka. 

 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie 

oświadczenie. 

 

Oświadczenie Rady Powiatu w Śremie w sprawie sprzeciwu wobec agresji Rosji na Ukrainę  

zostało podjęte przez Radę Powiatu jednogłośnie (15 głosów za,) i stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. 

 

Ad 17. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają interpelacje lub 

zapytania?  

 

Radni nie zgłosili głosów.     

 

Ad 18. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski zapytał, czy Radni zgłaszają wnioski lub 

oświadczenia. 

 

Radni nie zgłosili głosów.     
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Ad 19. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski poinformował, że razem z panem Wicestarostą brał 

udział w obchodach 200 rocznicy śmierci gen. Józefa Wybickiego. Podziękował wszystkim 

stowarzyszeniom, które czczą pamięć tego wielkiego Polaka.   

Powiedział, że razem z panem Starostą brał udział w otwarciu i poświęceniu nowego punktu 

handlowego PSS Społem w Mechlinie. Cieszy fakt, że nasi lokalni przedsiębiorcy spożywczy 

rozwijają się i wchodzą na środowiska wiejskie.  

 

Poinformował, że Rada Miejska Gminy Dobrzyca przekazała apel w sprawie udzielenia pomocy 

rodzinom poszkodowanym w wyniku przejścia trąby powietrznej w miejscowościach Dobrzyca i 

Sośnica w dniu 17 lutego 2022 roku. Dodał, że osoby zainteresowane udzieleniem pomocy mogą 

zapoznać się z treścią pisma w biurze rady (pismo w sprawie OI.0004.1.2022). 

Jeśli Zarząd Powiatu złoży wniosek zostanie zwołana sesja nadzwyczajna, która odbędzie się w 

dniu 01.04 – w trybie zdalnym. Poprosił, aby głos w tej sprawie zabrał pan Starosta Zenon Jahns. 

 

Starosta Zenon Jahns powiedział, że nasz powiat jest w trakcie podpisywania umowy z 

Wojewodą Wielkopolskim na dofinansowanie remontu drogi na odcinku Chrząstowo-Sroczewo. 

Najniższa wyłoniona w przetargu oferta opiewa na kwotę 4 mln zł, którą jesteśmy związani do 

dnia 05.04 br. Powiat zabezpieczył na ten cel 2,3 mln zł, aby rozstrzygnąć przetarg musielibyśmy 

przesunąć własne środki z wielu paragrafów, a po otrzymaniu refundacji ponownie je przesunąć 

na inne zadania. Podpisanie umowy pozwoli na otrzymanie i zabezpieczenie w budżecie środków 

finansowych na ww. cel. Dlatego konieczne będzie zwołanie sesji nadzwyczajnej.  

Najbliższe posiedzenia komisji odbędą się 28 kwietnia natomiast sesja jest zaplanowana na dzień 

29 kwietnia. 

Przypominam o konieczności złożenia oświadczeń majątkowych do dnia 30.04. dodał, że Radni 

otrzymali email z formularzem w dniu  25.03. 

Ad 20. 

Przewodniczący Rady Marcin Szydłowski podziękował za udział w obradach i zamknął 

XXXVIII sesję Rady Powiatu w Śremie o godzinie 1342. 
 

  

Protokołowała:  

Elżbieta Lewandowska – Jaśniak   

 

 

 


